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Abstract (en)
[origin: WO9200372A1] The present invention provides a recombinant pigeon pox virus synthetically modified by the presence, in a non-essential
region of the pigeon pox genome, of DNA not naturally occurring in pigeon pox virus. In a preferred embodiment of the invention, pigeon pox virus is
modified by at least a portion of the Newcastle Disease virus F gene wherein the F gene is inserted within the thymidine kinase locus in the pigeon
pox genome.

Abstract (fr)
Poxvirus recombiné du pigeon modifié synthétiquement par la présence, dans une région non essentielle du génome du poxvirus du pigeon, d'ADN
non naturel dans le poxvirus du pigeon. Dans un mode de réalisation préféré de l'invention, on modifie le poxvirus du pigeon a I'aide d'au moins une
partie du gene F du virus de la maladie de Newcastle, par insertion du géne F dans le locus de thymidinekinase dans le génome du poxvirus du
pigeon.
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